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Z á p i s n i c a    č. 11 
zo zasadnutia mestského zastupiteľstva,  

konaného 28. 11. 2013 o 16.15 hod. v zasadačke MsÚ vo Vrbovom 

 

Prítomní:    8 poslanci a primátor mesta -  podľa prezenčnej listiny 

 

Neprítomní: 3 poslanci - R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Mgr. M.Šandrik  - ospravedlnení 

                         

Prizvaní:    hl. kontrolórka, prednostka, vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové  

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a určenie zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Dopyty a interpelácie občanov 

4. Stanovisko poslancov ku komplexnému riešeniu lokality Horné dielce 

5. Návrh zmeny rozpočtu č.5 mesta Vrbové na rok 2013 

6. Odpredaj pozemkov – žiadateľ Ing. Zdeněk Málik 

7. Rôzne 

8. Dopyty a interpelácie poslancov 

9. Návrh na uznesenie 

10. Záver 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a určenie zapisovateľky 
 

Dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Ing. Ján 

Jánoška, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 6 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr prišli ešte 2 poslanci. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – PaedDr. Borovský, 

členovia – PhDr.Miklášová a JUDr. Kubík. 

prítomných: 6 

za: 6                                                 proti: 0                                     zdržal sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Mgr.Just a p.Rakús. 

prítomných: 6                                                                                                                      

za: 6                             proti: 0                                         zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola určená Mgr. Mária Galbavá, pracovníčka mestského úradu. 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: Ing. J. Jánoška, JUDr. M. 

Gajňáková a dott. Mgr. E. Maggiová.  

prítomných: 6 

za: 6                                                 proti: 0                                                     zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program dnešného zasadnutia. Program bol doplnený 

v bode Rôzne o bod  Návrh na zmenu územného plánu mesta Vrbové – lokalita Horné dielce. 

Hlasovalo sa o takto upravenom programe: 

prítomných: 6 

za: 6                        proti: 0                                       zdržal sa: 0 
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2. Kontrola plnenia uznesení 
 

 Kontrola plnenia uznesení bola predložená v písomnej forme. Je súčasťou príloh 

zápisnice. K plneniu uznesení nemal nikto pripomienku. 

 

3. Dopyty a interpelácie občanov 
 

p. Valo (občan) – informoval sa v akom štádiu je jeho žiadosť, ktorú podával tento rok ohľadom 

pozemku na Piešťanskej ceste. 

primátor – v rámci zmien územného plánu sa na útvare výstavby, územného rozvoja a životného 

prostredia dávajú dohromady viaceré žiadosti, aby mohli byť začaté ďalšie kroky. Bol by som 

najradšej, aby sa to nenaťahovalo, myslím, že by to mohlo byť do troch mesiacov, na jar, 

nevidím dôvod, prečo by mal byť problém.  

•  

občanka – kedy bude opravená cesta na sídlisku 6.apríla ? Bolo nám sľúbené, že to bude aktuálne 

v roku 2014. 

primátor – v roku 2014 to nebude aktuálne, nemáme 60.000 eur na túto cestu. Štrková cesta je 

pripravená na Sídl.9.mája. 

občanka – máme to podané od roku 2005. 

primátor – v rozpočte mesta nemáme na to prostriedky.  

občanka – a čo z fondov Európskej únie ? 

primátor – v programovom období, ktoré práve končí už z fondov EÚ nie a v ďalšom období 

v rokoch 2014 – 2020 neviem či sa to bude dať z fondov EÚ na takýto účel využiť. 

•  

Ing. Tomčík – môžem v rámci dopytov a interpelácií občanov vystúpiť ako riaditeľ školy 

s dvomi problémami ?  

V roku 2011 Základná škola na Školskej ulici č.4 vo Vrbovom mala schválený projekt KUK 

spolu so základnou školou z Vítkova uznesením mestského zastupiteľstva vo Vrbovom, v ktorom 

schválilo realizáciu v marci 2012. Do dnešného dňa neboli tieto náklady preplatené, na jeseň sme 

dali žiadosť o preplatenia aktivít znovu, na čo som dostal odpoveď, že mi to nebude preplatené 

z dôvodu nedostatku financií. Mesto sa teda určitým spôsobom zaviazalo a ja teraz neviem čo 

s tým urobiť. 

primátor : aká je to suma ? 

Ing.Tomčík – 2.526 eur s DPH v roku 2012, teraz žiadame o 6.796 eur. 

primátor – mesto má dlh 444.000 eur, na ktorý si muselo vziať preklenovací úver, každý mesiac 

platíme úroky 815 eur a do 31.01.2014 to musíme uhradiť, aj škola nech si zoberie preklenovací 

úver. 

Ing.Tomčík – chápem situáciu mesta, ale škola si nemôže vziať preklenovací úver, teda čo mám 

robiť ? 

p.Sabová – navrhla v rámci rozpočtu časť, z ktorej by sa to dalo požičať škole. 

primátor – rozpočet má predsa dve strany, nepozerajme sa len na výdavkovú časť, tá sa nedá 

donekonečna nafukovať. 

Ing.Tomčík – je to projekt z Európskej únie, bude potom problém s jeho preplatením, to mám 

byť neplatič ? 

primátor – mesto nemá odkiaľ momentálne na to zobrať financie. 

Ing.Tomčík – a druhý problém, ktorý mám, je, že v rozpočte bolo stanovené 1.500 eur oprava 

telocvične. 

primátor – ja viem, že to bolo na kotolňu, a keď na to nemám príjem, z čoho to mám zobrať ? 

Ani do 20.12.2013 nebudem vedieť aký bude rozsah podielových daní. 

Ing.Tomčík – čo s tým mám teda urobiť ? 

primátor – a nezdvihli sme prenájom telocvične ? 

Ing.Tomčík – veď ½ z nájmu sa vracia mestu a my nedostávame viac. 
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primátor – mám tu zastupovať aj ministerstvo financií ? 

Ing.Tomčík  - rád by som upozornil na to, aby sme neprišli aj o tie peniaze čo boli do projektu 

vložené. 

primátor – keď mi 20.12.2013 prídu peniaze, tak Vám dám. 

p. Sabová – istiny úveru z rezervného fondu by sme mohli požičať škole. 

primátor – o prostriedkoch rezervného fondu rozhodujú poslanci. 

Ing. Tomčík – neviem kedy prídu peniaze, česká strana ich dostala už v máji. 

primátor – jediné riešenie môže byť to, ktoré predniesla p. Sabová. 

PaedDr.Borovský – návrh p. Sabovej aj tvoj p. primátor je rozumný, pretože sa môže stať, aby 

nám nedali preplatiť celý projekt. 

JUDr. Kubík – koľko je financií v rezervnom fonde ? 

p. Sabová  - k dnešnému dňu 20.000 eur. A do konca roka ešte 110.000 eur.  

JUDr.Kubík – podľa mojich výpočtov by malo byť v rezervnom fonde 126.881 eur.  

primátor – a čo ďalšie náklady, podlžnosti voči mestu, ktoré podpisujem ! 

Ing.Tomčík – tento rok mala naša škola veľa výdavkov, na budúci rok máme už len 2 – 3 

aktivity. 

Mgr.Just – tak zistime ochotu poslancov, či sú naklonení návrhu, ktorý predniesla p.Sabová. 

primátor – dajme návrh a budeme ho riešiť na zastupiteľstve, ktoré sa bude konať 16.12.2013. 

Kto podporí návrh poslanca Mgr.Justa, aby bola Základnej škole na Školskej ulici vo Vrbovom 

poskytnutá suma, ktorú požadujú, vykrytá  z istiny úveru z rezervného fondu ? 

Primátor dal hlasovať, 7 poslanci súhlasili, aby sa tento návrh dal do zastupiteľstva, ktoré je 

stanovené na 16.12.2013. 

•  

Mgr.Just – chcel by som sa opýtať ohľadom recyklácie odpadov v našom meste, hovorili sme 

o tabuľkách, ktoré by sa nalepili na zberné nádoby na papier, sklo a plasty a ktoré by občanov 

poučili, čo tam patrí. Stále som nepostrehol, že by sa niečo v tom urobilo. 

primátor – podrobne vysvetlil do akej zbernej nádoby čo patrí. 

Mgr.Just – ale ja s tým problém nemám, mne to nemusíš hovoriť, majú s tým problém mnohí 

občania.  

primátor – kde na to zoberiem prostriedky ? 

Mgr.Just – ale si hovoril, že p. Záhorec také niečo má. 

primátor – som rád, že p. Záhorec je v práci po tak vážnej situácii s jeho zdravotným stavom a že 

zabezpečuje so svojim útvarom podstatné veci, ako vianočné osvetlenie. Bojím sa, aby nám 

osvetlenie vydržalo do Mikuláša, aby ho nezničili vandali. A čo sa týka recyklácie a triedenia 

odpadov spravil som osvetu v Hlase Vrbového, bolo to tam v troch vydaniach za sebou. 

Mgr.Just – tak potom vážme slová, veď z tvojich úst to vyšlo.  

primátor – ak som to povedal, vypočujem si zvukový záznam. 

Mgr.Just – tak to nebudem sľubovať. 

občanka mesta – nám obchodníci z PT-univerzál a zo Zdroju na Sídl.6.apríla zapĺňajú 

kontajnery, ktoré sú určené pre občanov. 

Mgr.Just – niektorí to robia zámerne, iní nevedia, ako triediť. 

primátor – mesto separuje zberový papier, PET-fľaše, sklo, aj s tým sú problémy, celý zákon 

o odpadoch je zlý. 

Mgr.Just – mám informáciu, že plasty vraj odovzdávame cez sprostredkovateľa a stačilo by 

osloviť firmu v Šamoríne – ušetrili by sa tým finančné prostriedky.  

primátor – mesto Vrbové má zmluvu s recyklačným  fondom, od spotrebiteľov musíme odovzdať 

potvrdenky recyklačnému fondu. 

Mgr.Just – informácia, ktorú mám sa týka igelitov alebo PET – fliaš. 

primátor – žiadam dať do zápisu, aby p. Záhorec – vedúci útvaru miestneho hospodárstva na 

budúce mestské zastupiteľstvo na 16.12.2013 priniesol správu, ktoré komodity komu 

odovzdávame. 

Mgr.Just – ja vravím, že som dostal takúto informáciu, neviem, či je pravdivá, chcel som si ju tu 

overiť.  
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primátor – už sme mohli mať vlastné auto, s ktorým by sme zberali celý región, samospráva je 

viazaná na Recyklačný fond, ENVI – PAK. 

 

4. Stanovisko poslancov ku komplexnému riešeniu lokality Horné dielce 

 
 Na začiatok tohto bodu programu primátor prečítal e-mail od Ing. Dúbravského, ktorý mu 

bol poslaný 28.11.2013 o 09:52 hod.  

primátor - k tomuto bodu programu bolo aj zasadnutie Komisie pre financie, majetok mesta a 

podnikanie a Komisie pre rozvoj mesta a životné prostredie. Poprosím o stanovisko. 

JUDr. Kubík – finančná komisia odporúča predĺžiť termín do 31.12.2015. 

Rozprava : 

JUDr. Kubík – na budúcom zastupiteľstve by sme mali schváliť Dodatok č.3. 

primátor – mali sme to na minulom zastupiteľstve, Ing. Dúbravský to potrebuje kvôli banke. 

JUDr.Kubík – uznesenie zastupiteľstva ohľadom termínu môžeme spraviť. 

p. Rakús – spravme uznesenie k dátumu. 

primátor – Ing.Dúbravský príde za mnou a čo mu dám ? 

p. Rakús – k tomu sa musí vyjadriť niekto kompetentný. 

primátor – tie materiály ste mali všetci. 

Ing.Horská – áno list sme dostali, ale ten dodatok tam nie je.  

primátor – ja sa dištancujem od aktivít Real Marketu a Horných dielcov.  

PhDr.Miklášová – dostali sme list, ale toto ten list neobsahoval. 

primátor – tam je len prejav všeobecnej vôle.  

JUDr. Kubík – a stačí mu uznesenie o predĺžení dátumu ? 

primátor – znovu prečítal obsah e-mailu od Ing. Dúbravského. 

Ing.Horská – každý ten materiál vidí prvý raz a teraz je tu tlak na nás, aby sme to schválili. 

primátor – ja s lokalitou Horné dielce nechcem mať nič spoločné 

Ing.Horská – nikto tu ten ostrý návrh zmluvy nevidel. 

Mgr.Koreň – čítam e-mail z 25.11.2013, v ktorom stojí, že len navrhujú riešenie, nie je tu nič 

o žiadnom dodatku, či zmluve a teraz máme konať ? 

primátor – keď je alebo nie je vôľa, tak dajte návrh na uznesenie.  

p.Rakús – k tomu by sa mal vyjadriť právnik mesta. 

Primátor – čo má náš právnik mesta s ich majetkom ? O majetku mesta rozhodujú poslanci 

mestského zastupiteľstva. 

PaedDr.Borovský – vôľa u poslancov je len na predĺžení termínu a aparát, ktorý je na meste musí 

slúžiť pre poslancov. 

primátor  - dal hlasovať za návrh, aby uznesením bolo predĺženie termínu. 7 poslanci súhlasili za 

tento návrh.  

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  74/XI/2013. 

 

5. Návrh zmeny rozpočtu č.5 mesta Vrbové na rok 2013 

 
V úvode tohto bodu programu p. Sabová, poverená vedením ekonomického útvaru 

podrobne vysvetlila poslancom bod po bode navrhované zmeny v rozpočte na rok 2013. 

Ďalej za ekonomický útvar Mgr.Krátka a p.Kubíková  pripravili návrhy všeobecne 

záväzných nariadení mesta o dani z nehnuteľnosti, o miestnych daniach a o miestnom poplatku 

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území mesta Vrbové.  

Rozprava : 

primátor – zmena nastala v tom, že bola zrušená ubytovňa na Súkeníckej ulici, to sa odtiaľ 

vypustilo. 

Mgr.Krátka – vypočítavame a posielame dlžným daňovníkom úroky z omeškania, čo sme 

doteraz nerobili. Pre rok 2014 nenavrhujeme zmeny v sadzbách.  
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primátor – dane sa zvyšovali postupne, veľký problém je dostať od našich občanov tieto dane. 

p.Rakús – aké sú pohľadávky ? 

Mgr.Krátka – daň z nehnuteľností sa platí pekne. 

p. Rakús – koľko ? 

p.Sabová – k 31.10.2013 bolo celkovo 30.000 eur za všetky roky. 

primátor – do 3 rokov sú vymožiteľné, nedobytné pohľadávky sú odpísané. 

Mgr.Krátka – máme dvoch daňovníkov, kde pôjde exekúcia. 

Ing.Horská – a čo daň za dlhodobo stojace vozidlá ? 

Mgr.Krátka – takýto prípad som nemala, ja len vyrubujem, to je v kompetencii útvaru výstavby.  

Ing.Horská – a prečo sa to nerieši ? 

primátor – vozidlo má značku a hotovo, tu nie je šanca. Je potrebné sa dohodnúť či ponecháme 

pôvodné všeobecne záväzné nariadenia. 

JUDr.Kubík – určite treba urobiť nové všeobecne záväzné nariadenia pre rok 2014. 

Mgr.Krátka – spravíme nové, očíslujeme ich. 

p.Kubíková – čo sa týka poplatkov za komunálny odpad, bude to viacero zmien, od roku 2014 

musí byť pevná sadzba za odpad, žiadne 50 % - né zľavy, všetky doklady musia byť od občanov 

predložené písomne s dátumom. Všetky zmeny sa musia ohlasovať písomne, pripravili sme 

k tomu tlačivo, dáme ho aj na webovú stránku mesta. Navrhujeme zmeny vo frekvencii vývozu 

odpadu. 

primátor – toto je pracovná verzia všeobecne záväzných nariadení, zajtra (29.11.2013) bude 

návrh zverejnený. Bolo by ideálne obstarať vlastné auto aj na zber komunálneho odpadu. Má 

niekto k tomu pripomienky ? 

JUDr.Kubík – nesúhlasím s prekladom o potvrdení, že sa občan zdržiaval mimo republiky. 

primátor – občan donesie originál potvrdenia a k tomu preklad, rozhodujúce je, že bol mimo 

republiky. 

p.Kubíková – taktiež už nebudú platiť zľavy za komunálny odpad pre dôchodcov a držiteľov 

preukazu občana s ťažkým zdravotným postihnutím. Môžeme vrátiť pomernú časť z dôvodu 

úmrtia, odsťahovania sa, ale na všetko musí byť doložená písomná žiadosť.  

primátor – všeobecne záväzné nariadenia môžeme zavesiť s číslami 1., 2. a 3. A teraz sa vráťme 

k bodu č.5, ktorý sa týka návrhu zmeny rozpočtu. 

Rozprava : 

JUDr.Kubík – projektová dokumentácia -  to je tiež z Rezervného fondu ? 

p.Sabová – áno. 

JUDr. Kubík – kde v rozpočte je ten rezervný fond ? 

P.Sabová vysvetlila poslancovi Kubíkovi kde to v rozpočte nájde. 

Mgr.Koreň – a Ing. Maco uhradil nedoplatok ? 

primátor – áno. 

Mgr.Koreň – dali sme futbalistom 12.000 eur a oni zase žiadajú ? Povedali sme, že im dáme 

56.000 eur a prečo dávame viac ? 

primátor – a čo s faktúrou, ktorá príde ? 

Mgr.Koreň – a čo my máme s nimi zmluvu ? Veď všetky faktúry majú byť na základe nejakej 

zmluvy alebo objednávky. Ja som sa dozvedel, že išlo 2.500 eur predsedovi A-mužstva. 

primátor – na základe príkaznej zmluvy. 

Mgr.Koreň – a teraz máme schváliť navýšenie o 7.000 eur ? A zase to vyjde na 63.000 eur.  

Primátor – objektívna potreba na rok 2013 bola 64.000 eur, keď som to hovoril, nesúhlasili ste, 

znížili ste to a preto sa to teraz navyšuje.  

p.Rakús – p.Adamec tu prisahal, že to nepresiahnu, nebudem za tento návrh dvíhať ruku. 

p.Sabová – ale p.Adamec nepočítal faktúry za spotrebu plynu. 

JUDr.Kubík – tu sľúbil, že si to napočíta.  

primátor – keď je položka rekreačné a športové služby prečo sa bavíme len o futbale ? 

Mgr.Koreň – Ing.Tomčíkovi si povedal, že nie je z čoho mu preplatiť faktúru, prečo na futbal sú 

financie ? 

primátor  - keď je to splatný záväzok, musím ho uhradiť. 
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Mgr.Koreň – odbiehaš od témy, táto položka sa každý rok prečerpá.  

JUDr.Kubík – ale veď s futbalistami nič nemáme, čo nás dajú k súdu ? 

primátor – čo odo mňa chcete ? 

JUDr.Kubík – aby si to neplatil ! 

primátor – ja to zaplatím ! 

Mgr.Koreň – prečo zvyšuješ hlas ? 

primátor – chcem konštruktívne riešenie ! 

Mgr.Koreň – dávam návrh, aby sme nezaplatili futbalistom faktúry. 

primátor – je tu návrh poslanca Koreňa, dávam hlasovať. 

Za návrh poslanca Koreňa boli 5 poslanci. 

p.Sabová – neviem, či už nie sú tie faktúry zaplatené. 

primátor – 100 % sú zaplatené.  

Mgr.Just – za naše združenie nám bolo pridelených v rámci rozpočtu 5.000 eur a neprečerpali 

sme ich. Idem do toho tak, že keď ich prečerpám, ostatné si musím financovať z vlastného. Dáme 

Adamcovi 40.000 – 50.000 eur a ostatné z vlastného. Keď si ich prečerpajú v januári alebo 

v septembri tak nepôjdu na zápas autobusom ale na vlastných autách. Tak futbalisti prehajdákajú 

60.000 eur a škole nedáme peniaze, jamy na cestách nezaplátame ! 

primátor – ja s tým problém nemám. 

Ing.Horská – ale veď ste im už tie faktúry zaplatili.  

primátor – vráťme sa k návrhu zmeny rozpočtu. 

Ing. Horská – vyškrtnime šport, dáme rozpočet s výhradami. 

Mgr.Koreň – primátor prečo to navyšuješ ? 

primátor – objektívna potreba na rok 2013 bola 64.000 eur.  

p.Spál – a kto dal takú potrebu ? 

primátor – ja som ju dal v návrhu rozpočtu. 

p.Spál – bolo tu naposledy povedané, že na nič nie sú financie, hospodárka, že nedostala 4 

mesiace výplatu.  

primátor – a čo je hospodárka zamestnanec mesta ? 2.500 eur išlo M.Sedláčkovi na základe 

príkaznej zmluvy.  

Mgr.Koreň – aby som obhájil Maroša Adamca, on rátal s objektívnou potrebou, tu už  3 roky sa 

dá minúť v športe o 20.000 eur viac. Ako ľudom vysvetlím, že na nič nie sú peniaze, ale na šport 

áno ! 

primátor – poprosím predsedu návrhovej komisie o návrh. 

PaedDr.Borovský – dajme návrh, že berieme návrh zmeny rozpočtu na vedomie a 16.12.2013 to 

dopracujeme. 

primátor  - dal hlasovať za návrh, aby uznesením bolo, že poslanci berú návrh zmeny rozpočtu na 

vedomie. 7 poslanci súhlasili za tento návrh.  

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  75/XI/2013. 

 

 

6. Odpredaj pozemkov – žiadateľ Ing. Zdeněk Málik 

 
 Mestské zastupiteľstvo predbežne 08.04.2013 schválilo odpredaj pozemkov Ing.Málikovi. 

Teraz je potrebné to schváliť. Materiál pripravila Mgr.Sitárová. 

 

Mgr.Sitárová – dali sme vyhotoviť geometrický plán, 23.05.2013 bola schválená cena 6 eur/m2, 

tak som to dala do návrhu uznesenia. V tomto prípade sa nerobí verejná obchodná súťaž a môže 

sa to Ing.Málikovi schváliť.  

primátor – čo sa týka katastra ja by som rodné číslo žiadateľa nečítal. 

PaedDr.Borovský – rodné číslo tam nedám. 

Mgr.Sitárová – ale v návrhu uznesenia musí byť rodné číslo. 

PaedDr.Borovský – tak ho tu napíšem, ale neprečítam. 
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Primátor – komisia pre financie, majetok mesta a podnikanie a komisia pre rozvoj mesta materiál 

prebrala na svojom zasadnutí a odporučila návrh schváliť. 

 

Pristúpilo sa k hlasovaniu bez rozpravy. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  76/XI/2013. 

 

7. Rôzne 
 

 V tomto bode sa prerokoval návrh zmeny územného plánu lokalita Horné dielce. Primátor 

povedal, že v rámci tohto je potrebné rozbehnúť celý proces zmeny územného plánu.  

Primátor – poprosím Ing.Horskú o stanovisko komisie pre rozvoj mesta. 

Ing.Horská – so zmenou sa súhlasilo, ale v materiáli od Ing. Galu figuruje, že tam budú výrobné 

prevádzky, povedali sme predsa, že tam výrobu nikdy nepustíme. 

Primátor – mňa zaujíma tento odstavec v materiáli dole, primátor citoval text z materiálu. 

Ing.Horská – ten odsek nad tým sa s tým vylučuje. 

Primátor – neviem ako študujete tie materiály. 

Rozprava : 

Ing.Horská – samotné znenie uznesenia je v poriadku. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  77/XI/2013. 

 

8. Dopyty a interpelácie poslancov 

 
Mgr.Koreň – primátor sľúbil si mi, že mi odpovieš na tri otázky, ktoré som ti položil. 

Primátor – interpelácie poslancov nie sú určené na osobné invektívy voči mojej osobe.  

Primátor odovzdal Mgr. Koreňovi odpovede na otázky Piešťanského týždňa.  

Mgr.Koreň – povedal si, že poslanci bránia rozvoju mesta. 

Primátor – nebola to interpelácia, bola to invektíva na mňa. 

Mgr.Koreň – ja som chcel tri veci, ktorými bránime rozvoju mesta. 

Primátor – v rámci interpelácií nemá nikto nič ? 

 

 

9. Návrh na uznesenia 
 

Uznesenie č. 74/XI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

Komplexné riešenie lokality Horné dielce Vrbové – zmenu termínu dokončenia – skolaudovania 

stavby ako celok do 31.12.2015. 

 

 

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 

prítomní: 7 

za: 7                           proti: 0                zdržal sa: 0 

PaedDr.Borovský, Ing.Horská,  

Mgr.Just,Mgr.Koreň,  

JUDr. Kubík,PhDr.Miklášová,  

Rakús 
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Uznesenie č. 75/XI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie – 

zmenu rozpočtu č. 5 Mesta Vrbové na rok 2013 vrátane programov a podprogramov 

rozpočtovým opatrením v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 písm. (a,b,c) zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov podľa priloženého návrhu. 

 
Rozpočet na rok 

2013 v € 

Rozpočet po 

zmenách v roku 

2013 v € 

Skutočnosť           

k 31. 10. 2013 

Návrh zmeny 

rozpočtu č. 5 na 

rok 2013 v € 

Bežné príjmy 3 354 223,00 3 702 059,00 3 048 488,52 891,95 

Kapitálové príjmy 808 685,00 534 002,00 8 839,77 0,00 

Finančné operácie 

príjmové 
764 517,00 222 619,83 208 702,44 51 507,22 

Školstvo 25 520,00 50 520,00 22 654,88 0,00 

PRÍJMY SPOLU 4 952 945,00 4 509 200,83 3 288 685,61 52 399,17 

 
Rozpočet na rok 

2013 v € 

Rozpočet po 

zmenách v roku 

2013 v € 

Skutočnosť           

k 31. 10. 2013 

Návrh zmeny 

rozpočtu č. 5 na 

rok 2013 v € 

Bežné výdavky 1 647 698,00 2 003 427,00 1 706 682,21 41 085,95 

Kapitálové výdavky 883 082,00 391 141,00 297 022,10 4 900,00 

Finančné operácie 

výdavkové 
873 685,00 563 992,00 105 972,60 6 413,22 

Školstvo 1 427 620,00 1 429 780,83 1 041 998,46 0,00 

VÝDAVKY SPOLU 4 832 085,00 4 388 340,83 3 151 675,37 52 399,17 

 

 

 

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 

prítomní: 8 

za: 8                             proti: 0                 zdržal sa: 0 

PaedDr.Borovský, Ing.Horská,  

Mgr.Just,Mgr.Koreň,  

JUDr. Kubík,PhDr.Miklášová,  

Rakús, Spál 
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Uznesenie č. 76/XI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 8  písm. b zák. č. 138/1991 Z.z. o majetku obcí v znení 

neskorších zmien a noviel  odpredaj pozemkov  v kat. úz. Vrbové  reg. C: 

 

parc.číslo Výmera 

v m2 

Druh pozemku 

11713/3 264 Zastavané plochy a 

nádvoria 

11713/18 610 Zastavané plochy a 

nádvoria 

11713/21 559 Zastavané plochy a 

nádvoria  

 

ktoré boli utvorené od pozemku reg. E p.č. 1713/1 o výmere 48 147 m2 orná pôda a to 

v zmysle vyhotoveného geometrického plánu č. 170/2013, overeného Okresným úradom 

Piešťany, katastrálnym odborom pod číslom 629/13 dňa 16.10.2013 pre kupujúceho Ing. 

Zdeněk Málik, rod. Málik, nar..........., r.č. ..............., bytom Šteruská cesta 777/33,  922 03 

Vrbové za 6 €/m2.        

 

Pozemok reg. E p.č. 1713/1 je zapísaný na liste vlastníctva mesta Vrbové č. 3369. 

 

 

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 

prítomní: 8 

za: 8                       proti: 0                      zdržal sa: 0 

PaedDr.Borovský, Ing.Horská,  

Mgr.Just,Mgr.Koreň,  

JUDr. Kubík,PhDr.Miklášová,  

Rakús, Spál 

 

Uznesenie č. 77/XI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

návrh Zmeny územného plánu lokalita Horné dielce, doteraz označená ako plocha A 1–10 a dáva 

súhlas na organizačno–technické zabezpečovanie úloh spojených s predmetom obstarania 

referátu výstavby, ÚR a ŽP mesta Vrbové vo vzťahu k spracovateľovi ÚP mesta Vrbové.  

 

 

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 

prítomní: 8 

za: 8                           proti: 0                zdržal sa: 0 

PaedDr.Borovský, Ing.Horská,  

Mgr.Just,Mgr.Koreň,  

JUDr. Kubík,PhDr.Miklášová,  

Rakús, Spál 
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10. Záver 
 

 Zasadnutie MsZ bolo ukončené o 18.42 hod. 

 

 

Zapísala: Mgr.Galbavá 

 

 

..................................................     .................................................. 

       Dott. Mgr. Ema Maggiová                    Ing. Ján Jánoška 

     prednostka MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

  

               

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Mgr. René Just, v.r.   ................................................. 

 

2.   Pavol Rakús, v.r.                          ................................................. 


